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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 19. december 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 272 (alm. del) efter ønske fra Mattias Tesfaye (S) til udlændinge- og 

integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 272: 

 

Vil ministeren som opfølgning på svar af 17. december 2018 på UUI alm. del - 

spm. 165 oplyse, hvilket opholdsgrundlag de 47 personer, der var indkvarteret på 

Kærshovedsgård, har fået meddelt? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet bidrag fra Udlændingestyrelsen, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Udlæ di gestyrelse  kan oplyse, at 44 af de 47 udlændinge, som pr. 

26. november 2018 var meddelt opholdstilladelse efter den registre-

rede indkvartering på Udrejsecenter Kærshovedgård, er meddelt op-

holdstilladelse efter udlændingelovens § 7, stk. 1 (konventionssta-

tus).  

 

2 af de 47 udlændinge er meddelt opholdstilladelse efter udlændin-

gelovens § 7, stk. 3 (midlertidig beskyttelsesstatus), og 1 af de 47 ud-

lændinge er meddelt opholdstilladelse som familiesammenført til en 

ægtefælle eller fast samlever efter udlændingelovens § 9 c, stk. 1 

(ganske særlige grunde). 

 

Opgørelsen er foreløbig, opgjort på baggrund af registreringer i IBS 

pr. 26. november 2018 og registreringer i udlændingemyndigheder-

nes elektroniske sagsbehandlingssystem (EstherH) pr. 19. december 

2018 med en efterfølgende manuel korrektion. 

 

Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med 

usikkerhed, da IBS er opbygget som et ydelsesberegnings- og 

bookingsystem, og EstherH er opbygget som et journaliserings- og 
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sagsstyringssystem, og da ingen af systemerne dermed er opbygget 

so  ege tlige statistiksyste er.”  
 

 

Inger Støjberg  

/ 

 

 

Anette Görtz 

 


